

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 05-06-2023 12:47:59 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والاستثمار التاريخ: 2023-06-05 12:47:59 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 25-06-2023 at Online Through Microsoft Teams to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة بندار للتجارة والاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-06-25 الساعة 10:00 في بواسطة وسيلة الإتصال الإلكتروني المرئي والمسموع وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p>
<p>The amendment: Increasing the capital of the company with amount 5,205,677 Jordanian dinar</p>	<p>التعديل: زيادة رأس مال الشركة بمبلغ 5,205,677 دينار اردني.</p>
<p>Merging of the Company or its incorporation</p>	<p>دمج الشركة او اندماجها</p>
<p>.Final approval of the merger with Al-Qimma Auto Trade Company (Merged company)</p>	<p>الموافقة النهائية على الإندماج مع شركة القمة للتسهيلات التجارية للسيارات (الشركة المدمجة).</p>
<p>Increasing the authorized capital of the Company</p>	<p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p>
<p>Amount: 5,205,677 Jordanian Dinar</p>	<p>بمبلغ 5,205,677 دينار اردني.</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Approval for the results in the report of the assets and liabilities of the Bindar Trading and Investment Company (The merging company) and Al-Qimma Auto Trade company (The merged company). and the approval of the</p>	<p>إقرار النتائج الواردة في تقرير لجنة تقدير موجودات ومطلوبات شركة بندار للتجارة والاستثمار م.ع.م. (الشركة الدامجة) وشركة القمة للتسهيلات التجارية للسيارات م.خ. (الشركة المدمجة). وكذلك الموافقة على الميزانية الافتتاحية لشركة بندار للتجارة والاستثمار م.ع.م. (الشركة الدامجة)</p>

opening budget of Bindar Trading and Investment Company (the merging company) that included in the report of the assets and liabilities	والواردة ضمن تقرير لجنة تقدير الموجودات والمطلوبات.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad